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Odloki in sklepi občinske skupščine 
N a podlag i 133. člena statuta občine Domža

le je skupščina občine Domžale na skupni seji 
obeh zborov dne 15. 6. 1972 sprejela 

o Imenovanju 
SKLEP 

Osnovne šole 
Domžale 

Jos ip Broz -T ITO 

1. Osnovna šola Roje, ustanovl jena z odločbo 
št. 022-G/71 z dne 26. 10. 1971 (Ur. vestn ik ob
čine Domžale, št. 8/71), se preimenuje in se nje
no ime g las i : Osnovna šola Jos ip Broz-T ITO 
Domžale. 

SKUPŠČINA OBČINE DOMŽALE 
Številka: 022-10/72 
D a t u m : 15. 6. 1972 

P R E D S E D N I K 
skupščine občine Domžale 

A lb in K L H M E N C , 1. r. 

N a podlagi 134. člena statuta občine Domža
le je skupščina občine Domžale na seji obeh 
zborov 15. 6. 1972 sprejela 

ODLOK 

o spremembi od loka o družbeno mater ia ln i 
pomoči 

1. člen 

V 9. členu o d l o k a o družbeno mater ia ln i po
moči (Uradni ves tn ik občine Domžale, št. 6/68) 
se spremeni 1. odstavek in se g las i : 

Stalno družbeno pomoč se dodeljuje uprav i 
čencem glede na stopnjo nj ihove mater ia lne 
ogroženosti, in sicer znaša največ po lov i co var
stvene pokojnine. 

2. člen 

T a od lok začne vel jat i osmi dan po objavi 
v U r a d n e m ves tn iku občine Domžale. 

SKUPŠČINA OBČINE DOMŽALE 

Številka: 554-5/72 

D a t u m : 15. 6. 1972 

P R E D S E D N I K 
skupščine občine Domžale 

A l b i n K L E M E N C , 1. r. 

S seje Občinske skupščine meseca junija 
Program dela odbornikov za juni jsko sejo 

skupščine je med drugim vsebova l tudi infor
maci jo o gospodarjenju v prvih š t i r ih mesec ih 
tekočega leta, poroči lo Biroja 71, poroči lo ob
č insk ih upravnih organov, osnutek ukrepov za 
odpravo in preprečevanje soc ia lnega razl ikova
nja in še nadaljnj ih 12 točk dnevnega reda. 

Najprej so odbornik i obravnaval i in potrdi l i 
pregled sk lepov pretek le seje ter vze l i na zna
nje predlog f inančnega načrta občinskega cest
nega sk lada za leto 1972, ki predvideva letos 
za rekonst rukc i jo ces t skupaj 363 mio S D . Po
leg tega je cestn i sk lad dodel i l krajevnim skup
nost im za vzdrževanje ces t še enkrat to l iko de
narja kot y pre tek lem letu. Odborn ik i so ugo
tov i l i , fia se vzporedno z rastjo s reds tev sk la
da, veča tudi pr ipravl jenost občanov, da sodelu
jejo in pr ispevajo k urejanju svoj ih krajevnih 
ces t . 

V zvezi z g ibanjem gospodars tva v prvih št i 
r ih mesec ih 1972. leta je vodja anal i tsko-planske 
službe d ip l . oec. Ivanka Zaje najprej pojasni la 
metodologi jo oz i roma način zbiranja in izraču
navanja podatkov za izdelavo pregleda gospo
darjenja v prvih š t i r ih mesec ih letošnjega leta. 
Za tem je opozor i la na nekaj b is tvenih podatkov, 
katere so prejel i odbornik i pred sejo. Ugotovila 
je, da je bila vrednost proizvodnje v prvih treh 
mesecih za 14 % večja kot v istem razdobju 
preteklega leta. V preteklih štirih mesecih izka
zujejo največjo rast proizvodnje podjetja Melo
dija, Universale, Helios, LIP in Slovenija ceste. 
Zaloge so bile konec aprila letos za 9 % nižje 
kot v istem času lanskega leta. Produktivnost 
se je povečala za 10 % in to predvsem zaradi 
intenzivnejšega dela in ne toliko zaradi poveča
nega števila zaposlenih. Primerjava z gibanjem 
industrijske proizvodnje v Sloveniji je pokazala, 
da tako proizvodnja kot tudi produktivnost v 
občini kažeta hitrejšo rast kot v Sloveniji. Pro
met v trgovini je napram lanskemu obdobju več
ji za 36 %, v gostinstvu pa za 33 %. Izvoz se Je 
v prvih treh mesecih letos v primerjavi z istim 
obdobjem lanskega leta povečal za 48 %, vendar 
na konvertibilno področje le za 7 %. Izraženo v 
denarju je znašal izvoz v treh mesecih 1,061.742 
dolarjev, uvoz pa 3,625.958 dolarjev od tega 86 % 
iz konvertibilnega področja. Število zaposlenih 
se je v štirih mesecih letos povečalo v primer
javi z lanskim istim obdobjem le za 2 %, nomi
nalni osebni dohodki v gospodarstvu in negospo
darstvu pa so za 25 % večji kot v istem obdob
ju lanskega leta, tako da znaša povprečje OD v 
poročanem obdobju 1.670,00 din. 

Ko je predsednik skupščine odprl razpravo 
na podano informaci jo se je najprej og las i l re
publ išk i pos lanec Jože Pogačnik in ugotovi l , da 

so rezultat i poslovanja zadovol j iv i , še posebno 
zato, ker imajo posebno podjetja tekst i lne indu
str i je ve l ike težave prav zaradi nedovršenega 
uvozno- izvoznega s i s tema ter nato v zvezi s tem 
opisa l problemat iko s tega področja konkretno 
za proizvaja lce sani te tnega mater ia la in podjetja 
T O S A M A . 

Predsednik skupščine je zadovol jen z rezul
tati gospodarjenja v š t i r ih mesec ih letošnjega 
leta in v id i v tem tudi izpolnjevanja programa 
skupščine, ki ga je spre je la v začetku mandata. 
Z ozirom na ugotovitev, da kljub obširni proble
matiki na področju gospodarstva oziroma v po
sameznih gospodarskih organizacijah temu 
ustrezno ni bilo tudi število razpravljavcev je 
bil sprejet predlog predsednika skupščine, naj 
se predvsem odborniki zbora delovnih skupno
sti pred sejo skupščine, na kateri bo na dnev
nem redu razprava o gospodarjenju, bolj sezna
nijo s problematiko svojega podjetja in sploh 
gospodarstva v občini in se v ta namen posve
tujejo s pristojnimi službami in organi v pod
jetju ter se pripravijo na razpravo. S led i lo je 
obravnavanje poroči la BIRO-a 71 o poslovanju 
v pre tek lem letu, in s i ce r zajema poroči lo po
datke o poslovanju bivšega s tanovanjskega pod
jetja ter BIRO-ja 71, ki posluje nekako od druge 
polov ice lanskega leta. Od tedaj dalje se je tudi 
povečala dejavnost podjetja za skoraj po lov ico. 

Glede na to je v lanskem letu narastla bruto 
realizacija ali celotni dohodek za 38 %, sam 
dohodek podjetja pa za 94 % v primerjavi z 
letom 1970. Značilna je tudi ugotovitev, da je 
dohodek stanovanjske dejavnosti, ki je bila pred 
osnovanjem BIRO-ja 71 osnovna dejavnost biv
šega podjetja in je njen celotni dohodek znašal 
55 %, znašal v preteklem letu 40 %. Podjetje 
je namreč svojo dejavnost z ustanovitvijo BIRO-ja 
71 razširilo še na področje urbanizacije in pro
jektiranja ter komunalnega urejanja. Z največ
jimi problemi se srečuje podjetje na področju 
stanovanjskega in komunalnega gospodarstva, 
ker vrsta problemov izhaja iz preteklosti. 

Osrednj i p rob lem službe za stanovanjsko go
spodars tvo pa je še vedno vprašanje komunal
nega cent ra . Še vedno ni real iz i ran sk lep skup
ščine o poravnavi zapadl ih obveznost i in tudi 
s i ce r bi bi lo t reba to vprašanje dokončno odpra
vit i z dnevnega reda sej občinske skupščine. 
V ida B O G A T A J je v zvez i s tem kr i t iz i rala neiz
polnjevanje sk lepov občinske skupščine, medtem 
ko je podpredsednik skupščine Jakob Černe se
znani l odbornike z ugotovi tvami sestanka s pred
stavnik i skupščine, BIRO-ja 71, občinske zveze 
za te lesno kulturo, in sveta za te lesno vzgojo, 
ki so svetu za f inance predloži l i v zvezi s tem 

p ismeni predlog za poravnavo zapadl ih obvez
nost i v znesku 11 mio S D . Po pojasni lu pred
sednika sveta za f inance Sandija Rihtarja ome
njeni svet plačila obveznost i ni odkloni l , vendar 
pa je imel pomis leke v zvez i s tem, ker ni bi lo 
predloga, iz kater ih virov naj se zapadla obvez
nost poravna. V zvezi s tem je svet predlagal 
p redsedstvu skupščine naj se na sestanku s 
predstavnik i ustreznih družbeno pol i t ičnih orga
nizaci j spre jme dokončno stal išče tako glede za
padl ih obveznost i kot tudi s i s temske reši tve za 
bodoče upravljanje s komunalnim cent rom. Po
s lanec Jože Pogačnik je ugotovi l , da vel ik del 
problemov, s kater imi se srečuje BIRO-71 izhaja 
iz dosle j neurejenih zeml j išk ih odnosov. V zvezi 
s tem se pripravl jajo republ iški zakonski pred
p is i , ki bodo olajšal i poslovanje predvsem na 
področju urbanist ičnega planiranja in pr iprave 
zeml j išča. Direktor podjetja BIRO-71 je nato or i 
sal še uspešnost poslovanja omenjenega pod
jetja v tekočem letu, kadrovske spremembe, ki 
so nastale v času poslovanja BIRO-ja 71, ki za
posluje trenutno 31 l judi, od tega 38 % ljudi z 
v isoko in v iš jo izobrazbo. Obseg dela in nadalj
nje zanimanje za usluge omenjene organizaci je 
zahtevajo nastavi tev novih strokovnjakov, vendar 
je za večj i razmah in ustrezne delovne pogoje 
ve l ika ovira pomanjkanje poslovnih prostorov. 
Predsednik skupščine je potrdil ugotovitve glede 
problemov, ki izvirajo iz pretek lost i , kar se tre
nutno močno občut i na zazidalnem območju 
Sever -1 pri gradnji nove šole na Rojah. M e d 
drugim je opozor i l na možnost, da gospodarske 
organizaci je omogočajo svoj im de lavcem, da pri
dejo pod ugodnejš imi pogoji do gradbenih par
cel ali stanovanja s tem, da nastopajo zanje kot 
l icitatorj i ter ugotovi l , da se obstoj in delo 
BIRO-ja 71 že pozit ivno odraža na vseh področ
j ih, na katera seže njegova dejavnost. Odbornik 
Peterka Pavel je razpravljal o pr ipombah neka
terih svoj ih vo l ivcev , da bi bilo treba občane, 
ki so se le nasel i l i v novih stanovanjskih na
sel j ih in objekt ih, ustvarjajo in delajo pa izven 
tukajšnje občine, drugače obravnavati kot t is te, 
ki žive in delajo v tukajšnj i obč in i . Seveda tako 
razl ikovanje ne bi bilo opravič l j ivo v nobenem 
pogledu, de jansko pa je tako, da ima pritok 
ljudi v občino za pos led ico določene obveznost i , 
pa tudi vrs to dobrih s tvar i . M e d njimi je krepi
tev gospodarske moči občine po drugi strani pa 
pomeni to tudi rezervat kadrov za tukajšnje in 
bl ižnje območje. S i ce r pa je razvoj nekega kraja 
le za pozdravi t i . Pomeni pa to tudi nove stro
ške, p redvsem za šole in vr tce, po drugi s t rani 
pa krepi tev gospodarske moči občine. 

(Nadaljevanje na 8. str.) 


